
1 
 

 Protokół Nr XXXIII/17 

z XXXIII posiedzenia Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 19 czerwca 2017 roku 

Posiedzenie Sesji trwało od godziny 1002 do godziny 1111 w sali dolnej Gminnego 

Ośrodka Kultury w Wydminach. Posiedzenie XXXIII Sesji Rady Gminy Wydminy prowadziła 

Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy Pani Grażyna Plato. 

Radni obecni na Sali obrad : 

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

W obradach uczestniczyli: 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu brali udział także sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

-lista obecności sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

Ad. 1  

Otwarcie sesji. 

Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady powitała Wójta Gminy Wydminy Radosława Króla, Z-

cę Komendanta Powiatowego Policji w Giżycku podkomisarza Sławomira Ozygałę, sekretarza, 

obsługę prawną, skarbnika, dyrektorów i kierowników jednostek, sołtysów, radnych oraz gości,  

dziękując za przybycie i otworzyła obrady XXXIII sesji Rady Gminy.  

Ad. 2 

Odczytanie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato na sekretarza powołała Radnego Leszka Pałdynę, 

na co ten wyraził zgodę. Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato stwierdziła, że na 15 

radnych ustawowego składu Rady Gminy zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu uczestniczy 

14 radnych, wobec czego istnieje wymagane quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała porządek 

obrad.  Zawiadomienie o sesji stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Wójt Radosław Król: Proszę o dodanie dodatkowego punktu. Po udzieleniu absolutorium 

proszę o dodanie dwóch uchwał budżetowych oraz uchwały w sprawie dotacji dla powiatu 

giżyckiego. Pkt 7 uchwała budżetowa I, pkt 8 uchwała budżetowa II i pkt 9 dotacja dla powiatu 

giżyckiego. 

Skarbnik Krystyna Truchan: Dotacja dla powiatu może być pierwsza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Pkt 7 uchwała w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Giżyckiego. Pkt 8 uchwała w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wydminy na 2017 r., pkt. 9 uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wydminy na 2017 r. Pkt 7 staje się pkt 10, 8-11, 9-12, zamknięcie sesji będzie pkt 13. 
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Wniosek Wójta został poddany pod głosowanie: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Wniosek Wójta przyjęto jednogłośnie. 

Głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Nowy porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 3  

Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy Wydminy.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły wnioski 

dotyczące tego protokołu. Czy w dniu dzisiejszym ktoś chce złożyć jakieś wnioski? 

Brak wniosków. 

Protokół z XXXII posiedzenia Komisji został poddany pod głosowanie: 

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4 

Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie  z pracy Wójta  stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wydminy 

za 2016 rok i sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Wydminy oraz 

sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego instytucji kultury, dla których 

organem założycielskim jest Gmina Wydminy za 2016 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Sprawozdanie z wykonania budżetu 

do obsługi rady wpłynęło w ustawowym terminie. Mamy pozytywną opinię z RIO. Proszę 

Panią Skarbnik o przedstawienie. 

Skarbnik Krystyna Truchan czyta uchwałę Nr RIO.VIII-0120-145/17 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 28 marca 2017 roku. Uchwała stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Sprawozdanie finansowe za 2016 rok - 

Zarządzenie Nr 49/2017 również wpłynęło w terminie. Informacja o stanie mienia również 

wpłynęła w terminie. Wszystkie terminy zostały zachowane. Komisja Rewizyjna otrzymała 

wszystkie dokumenty w terminie. Proszę o przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej 

przez Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Samborskiego. 

1029 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato opuściła posiedzenie Sesji Rady Gminy (na 

sali 13 Radnych) 

1030 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato powróciła na posiedzenie Sesji Rady Gminy 

(na sali 14 Radnych) 

Radny Waldemar Samborski czyta opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wydminy z dnia 

16 maja 2017 roku w sprawie wykonania budżetu Gminy Wydminy za 2016 rok. Opinia 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Radny Waldemar Samborski: Chciałem dodać, że Komisja Rewizyjna liczy 6 członków, 

a w głosowaniu brało udział 5. Radna Renata Bakun była nieobecna z powodów osobistych. 

Jej nieobecność była uzasadniona. Chciałbym podziękować wszystkim kierownikom 

i dyrektorom jednostek za obecność na posiedzeniu komisji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Wniosek Komisji Rewizyjnej wpłynął 

w terminie do RIO i mamy opinię RIO. Proszę Panią Skarbnik o odczytanie. 

Skarbnik Krystyna Truchan czyta uchwałę Nr RIO.VIII-0120-298/17 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 23 maja 2017 roku. Uchwała stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Chciałam dodać, że od początku do końca cała 

procedura jeżeli chodzi o udzielenie absolutorium i wykonania budżetu przebiegła prawidłowo 

i w terminie. Nie był to łatwy budżet. Ani dla Wójta, ani dla Radnych. Rok zakończył 

się nadwyżką, pomimo iż było bardzo dużo inwestycji. Liczby z opinii Komisji Rewizyjnej 

mówią za siebie. 

Skarbnik Krystyna Truchan: Budżet był trudny, bo mamy coraz więcej zadań 

inwestycyjnych. Był to jednak rok w którym nie zaciągaliśmy kredytów. Weszliśmy w nowy 

rok bez zobowiązań wymagalnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos 

w dyskusji? 

Brak dalszych wystąpień. 

GŁOSOWANIE  

ZA: 11 
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PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała została przyjęta. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wydminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2016 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy ktoś z Państwa chce zabrać głos? 

Radny Roman Paluch: Chciałbym pochwalić Pana Wójta za inwestycje. Szczególnie 

za budowę mostu garbatego, a była to inwestycja nieplanowana. Dzięki Wójtowi 

i pracownikom Gminy inwestycja została wykonana bardzo szybko i sprawnie. Współpraca 

z obecnym Wójtem przebiega bardzo dobrze, aż chce się przychodzić i na komisjach pracować. 

Radny Waldemar Samborski: Most garbaty wpisał się w krajobraz Wydmin. Jest ogromną 

atrakcją turystyczną. 

Skarbnik Krystyna Truchan: Pracownicy urzędu są zawsze do Państwa dyspozycji. 

Inwestycje to nie tylko zasługa pracowników, ale również i Państwa Radnych. 

1046 Radna Justyna Samsel opuściła posiedzenie Sesji Rady Gminy (na sali 13 Radnych) 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Dziękuję w imieniu wszystkich Radnych. 

Radny Franciszek Majcher: W imieniu mieszkańców Wydmin dziękuję Panu Wójtowi 

za wykonanie mostu, oraz za wykonanie drogi na ulicy Kolejowej i Dworcowej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy ktoś z Państwa chce jeszcze zabrać głos?  

Brak pytań.  

GŁOSOWANIE  

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała została przyjęta. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato złożyła Wójtowi Radosławowi Królowi 

gratulacje z tytułu uzyskania absolutorium. 

1050 Radna Justyna Samsel powróciła na posiedzenie Sesji Rady Gminy (na sali 14 Radnych) 

Wójt Radosław Król: Bardzo dziękuję za Państwa głosowanie. To dla mnie bardzo ważne. 

W 2015 roku uzyskaliśmy statuetkę, zostaliśmy laureatem w województwie za zarządzanie 

w jednostkach publicznych. Konkurs organizował Marszałek Województwa. Jako Gmina 

idziemy w dobrym kierunku. Bardzo dziękuję Radnym za pracę i wsparcie, bo w zeszłym roku 

mieliśmy trzy sesje nadzwyczajne. Dziękuję również Pani Skarbnik, pracownikom Centrum 



5 
 

Usług Wspólnych i wszystkim pracownikom urzędu. Mam nadzieję, że doczekam takiego dnia, 

że wszyscy Radni będą głosować za udzieleniem absolutorium. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Mam nadzieję, że wnioski wszystkich radnych będą 

realizowane. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu  Giżyckiego.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy są jakieś pytania? 

Brak pytań.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na Komisji Wspólnej. 

GŁOSOWANIE  

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została przyjęta. 

Ad. 8  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2017 r. 

Wójt Radosław Król: Ta uchwała przewiduje środki na budowę drogi w Gajrowskich, 

wsparcie Policji w kwocie 5 tys. zł. na zakup samochodu oznakowanego.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy są jakieś pytania? 

Brak pytań.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na Komisji Wspólnej. 

GŁOSOWANIE  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2017 r. 

Skarbnik Krystyna Truchan: Projekt był omawiany. Są przesunięcia środków na podstawie 

uchwał sołeckich oraz zabezpieczenie środków na budowę Panteonu Żołnierzy Wyklętych w 

kwocie 200 tys. zł. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy są jakieś pytania? 

Brak pytań.  
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na Komisji Wspólnej. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została przyjęta. 

Ad. 10 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Adam Szpak: Co z komisją likwidacyjną dotyczącą zużytego sprzętu sołeckiego. Jak 

to się ma, czy ta komisja powstała? Bo są sprzętu zużyte, żeby ich nie trzymać niepotrzebnie. 

1101 Radny Marek Naruszewicz opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy (na sali 13 Radnych) 

Radny Tadeusz Łukaszczuk: Czy Pan Wójt planuje wymianę akumulatorów w lampach 

solarnych? Skończyła się ich żywotność. 

Radny Franciszek Majcher: Mam prośbę, żeby interweniować w sprawie wykaszania 

poboczy przy drodze wojewódzkiej w kierunku Zelek. 

Radna Justyna Samsel: Jak rano jechałam z Zelek to właśnie kosili. 

Ad. 11 

Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania Radnych. 

Wójt Radosław Król: Jeżeli chodzi o komisję likwidacyjną, to ta komisja działa i będziemy 

wszystkich sołtysów odwiedzać. Odnośnie akumulatorów, to trzeba zgłaszać które lampy nie 

działają. Mamy umowę z zakładem elektrycznym i robimy konserwację. Drogi wojewódzkie 

jak powiedziała Pani Radna Samsel są właśnie wykaszane. 

Ad. 12 

Wolne wnioski i informacje. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Chciałabym podziękować Pani Elżbiecie 

Januszkiewicz za organizację konkursu „Żyj smacznie i zdrowo”. Proszę przekazać moje 

podziękowania dzieciom biorącym udział w konkursie. Bardzo dziękuję za zaangażowanie i 

trud. Proszę Panią Dyrektor GOK-u o przekazanie gratulacji Pani Anie Bałdydze za zdobycie 

nagrody im. Oskara Kolberga. Nagrodę otrzymała 7 czerwca w Warszawie z rąk Ministra 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Dodam, że do biura rady w ustawowym terminie wpłynęło 

sprawozdanie Wójta z wykonania programu współpracy Gminy Wydminy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

2016 roku. Jak ktoś chce wersję papierową, to jest dostępna w biurze rady. 

1106 Radna Elżbieta Januszkiewicz opuściła posiedzenie Sesji Rady Gminy (na sali 12 Radnych) 
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Wójt Radosław Król: Otrzymaliśmy pismo od firmy BARTER w sprawie gazyfikacji gminy. 

Gaz jest zamrożony i transportowany w cysternach. Buduje się tylko stacje rozprężania. Nie 

ma potrzeby budowania gazociągu. Pozwolę sobie zaprosić przedstawicieli BARTERA i 

Radnych na spotkanie informacyjne.  

1106 Radna Elżbieta Januszkiewicz powróciła na posiedzenie Sesji Rady Gminy (na sali 13 

Radnych) 

Radny Franciszek Majcher: Chciałem w imieniu mieszkańców ul. Dworcowej podziękować 

Sołtysowi Wydmin, Panu Leszkowi Pałdynie za postawienie koszy koło apteki i między 

blokami. 

Z-ca Komendanta Powiatowego Policji w Giżycku podkom. Sławomir Ozygała: 

Chciałbym w imieniu własnym i komendanta podziękować za wsparcie zakupu samochodów. 

Niewykluczone, a nawet bardzo prawdopodobne, że jeden z nich wróci do Wydmin do 

posterunku. Bardzo dziękujemy i liczymy na dalszą współpracę. 

Radna Justyna Samsel: Dziękuję Panu Wójtowi i Pani Beacie Witkowskiej za sprawną akcję 

rozbiórki stodoły w Zelkach. Czas i jakość pracy aż nie do uwierzenia. 

Dyrektor ZSO Eliza Szwed: Jedna z naszych uczennic odbierała niedawno nagrodę w 

Warszawie, bo wygrała konkurs plastyczny. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy ktoś z Państwa chce jeszcze zabrać głos? 

Ad. 12 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Porządek XXXIII sesji został wyczerpany w związku 

z tym następuje zamknięcie XXXIII sesji. Dziękuję bardzo. Sesję zakończono o godzinie 1111. 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy 

          /-/       

                 Grażyna Plato 

Protokołował: 

Piotr Kruniewicz 


